
Referat ekstraordinært programstyremøte for 
italiensk 
 
Tidspunkt: 25. februar 2022 kl. 12.00 -13.00 
Sted: digitalt (Zoom) 
 
Til stede: Marco Gargiulo (fagkoordinator), Camilla Erichsen Skalle, Alessandro Carlucci, 
Maria Myrtveit (student.rep.) og Robert Graff Bakkevold (sekretær).  
 
 
01/22  Godkjenning av innkalling og saksliste  

 
 Godkjent 

 
02/22  Godkjenning av referat fra møtet den 18. november 2021 (vedlegg)  
 
  Godkjent 
 
03/22   Orientering 
 

1. Gjennomgang av emner som skal ha 3-årig emneevaluering 
2. Tall på oppnådde kvalifikasjoner og produksjon av studiepoeng for året 

2021 
 

Sekretæren vil ettersende tall på studiepoengproduksjon for året 2021 til 
styrets medlemmer i etterkant av møtet.  

 
 
04/22   Arbeid med studiekvalitet jf. UiBs kvalitetssystem for utdanning 
 

Fagkoordinator skal skrive en egenvurdering for hvert av våre program på 
vegne av styret for året 2021. Da har styret i oppgave å gå igjennom alle 
egenvurderinger, 3-årige emneevalueringer og rapport fra ekstern fagfelle. 
Styret har ansvar for å følge opp gjennomføring av forslag til tiltak fra de 
emneansvarlige og slik imøtekommer et av styrets overhengende oppgaver 
som er å «utvikla og revidera undervisningstilbodet på faget».   
 
Egenvurderinger av program blir lagt frem for instituttledelsen innen den 1. 
mars og danner grunnlag for instituttets årlige studiekvalitetsmelding som 
sendes over til fakultetet.  

  
Vedlagt finner dere rapporter som har blitt sendt inn til sekretæren i forkant av 
innkallingen. Kommer det inn flere før møtet blir de sendt ut til styret 
fortløpende.  

 
Kommentarer fra styremedlemmer til egenvurdering av 
bachelorprogrammet for året 2021: 
 
Styret er overordnet fornøyd med programmet og hvordan undervisning forløp 
i 2021. Blant annet ble det kommentert at man nå så en pedagogisk fordel av 
omleggingen fra to (á 15 stp.) til tre emner (á 10 stp.) i det 2. semesteret som 
ble innført for et par år siden.  
 

https://www.uib.no/studiekvalitet/134145/kvalitetssystem-utdanning-ved-uib#-nbsp-3-1-rlige-egenvurderinger-dialogm-ter-og-studiekvalitetsmeldinger
https://www.uib.no/studiekvalitet/134145/kvalitetssystem-utdanning-ved-uib#-nbsp-3-1-rlige-egenvurderinger-dialogm-ter-og-studiekvalitetsmeldinger
https://www.uib.no/fremmedsprak/22988/retningsliner-og-mandat-programstyra-ved-if#1-mandat-og-oppg-ver


Flere undervisere meldte om utfordringer med å få studenter til å delta mer 
aktivt i undervisningen. Det ble pekt på manglende forberedelser til 
undervisningen og fagmiljøets ansvar med å avklare forventninger for 
studentene i starten av semesteret rundt forventet arbeidsmengde, 
forventninger om deltakelse, på hvilken måte osv. Styret merket også at det er 
stor forskjell mellom kullene. Enkelte studentkull er svært aktive i 
undervisningen, men andre er det ikke.   
 
Fagkoordinator løftet også en bekymring rundt mangel på undervisning i 
italiensk kultur. Det har blitt for snevert, men det finnes fortsatt muligheter til å 
trekke det mer inn som en komponent i undervisningen via allerede 
eksisterende emner.  
 
Styret så også på ekstern fagfelle sin rapport og det ble klart at det fortsatt er 
behov for å gjennomgå emnebeskrivelser for å sikre koherens og utføre en 
generell kvalitetssjekk. Det har vært tilfeller der innholdet er misvisende eller 
utdatert etter innføring av nye emner.  
 
Kommentarer fra styremedlemmer til egenvurdering av 
masterprogrammet for året 2021: 

 
Involverte undervisere og et samlet styre var fornøyd med gjennomføring av 
undervisningen og masterstudentenes innsats på programmet for året 2021. 
Studentene ble beskrevet som motiverte, aktive og bidro til et godt samhold i 
et hybrid klasserom.   

 
Undervisere kunne melde om problemer med teknisk utstyr som førte til dårlig 
lyd og bilde. Det er avgjørende for den hybride formen og ikke minst for å 
spare undervisningstid å rette opp i problemene. Styret må følge opp dette i 
tiden fremover for å se hva vi kan gjøre fra vår side og hva eksterne aktører 
har ansvar for og kan garantere for.   
 
Studentrepresentanten kommenterte også at bruken av fremføringer i 
masteremnene har vært til stor nytte, både for samhold og læring.  
 

 
05/22  Gjennomgang av rapport fra ekstern fagfelle - Iørn Korzen (vedlegg) 
 

Styret må kommentere innholdet i rapporten. Kommentar og rapport vil så bli 
sendt videre til fakultetet. 
 
Styret vurderte rapporten som god og tok forslag om enkelte tiltak til 
etterretning og vil arbeide videre med å justere for disse i de respektive 
emnebeskrivelsene. Fagkoordinator vil legge frem en kommentar til rapporten 
på vegne av faget. 
 

 
06/22   Oppnevning av ny ekstern fagfelle 
 

Faget skal oppnevne en ny ekstern fagfelle. Fagkoordinator vil informere 
styret nærmere om hvem som er aktuell(e) for dette vervet.  

 
Ekstern fagfelle får i oppgave å skrive fire rapporter og vedkommende er 
pliktig til å besøke oss på campus en gang i løpet av perioden.  
 



Styret får nå i oppgave å avgjøre hva den eksterne fagfellen skal vurdere 
fremover, altså, komme med fire bestillinger. 
 
Fagkoordinator informerte styret om å ha vært i kontakt med en aktuell 
kandidat for vervet som ekstern fagfelle. Vedkommende har vist interesse for 
oppdraget og det gjenstår å få signert en bindende kontrakt.   
 
Fagkoordinator foreslo følgende bestillingen for den første rapporten og som 
ble enstemmig vedtatt av styret:  
 
La ekstern fagfelle gjøre en overordnet vurdering av bachelorprogrammet og 
samtidig sammenligne tilbudet mellom det som blir gitt studenter på campus 
med det som blir gitt til de som tar emner som nettstudenter. Det er også 
ønskelig å få vurdert hvordan det ekstra undervisningstilbudet inngår i 
programmet.  
 
Målet med bestillingen er at fagkoordinator skal bli kjent med programmet. 
Styret vil planlegge for et fysisk møte i Bergen mellom ny ekstern fagfelle, 
studiekonsulent, faglærere og studenter høsten 2022.    

 
 
07/22   Ymse 
 

I forlengelse av kommentarene til undervisningsåret på bachelornivå for 2021 
ledet samtalen seg til et spørsmål om bruk av obligatorisk oppmøte. Styret 
mente at det nå var på tide å vike fra denne ordningen. Det ble så presentert 
et forslag:  
 
Fjerne obligatorisk oppmøte i alle emner på bachelornivå  
 
Forslaget ble enstemmig vedtatt og alle berørte emnebeskrivelser må 
revideres på dette punktet. Vedtaket vil ha virkning fra og med våren 2023 
først med emnene ITAL121/621, ITAL123 og ITAL125, og videre fra høsten 
2023 av med ITAL100/620, ITAL122 og ITAL124/624.  
 
 

 
25.02.22/RGB 



Rapport 581.002 - Produksjon studiepoeng

HØST 2021 VÅR 2021 HØST 2020 VÅR2020

ITAL100 190 10 290

ITAL122 70 40 20

ITAL124 60 10 90

ITAL121 200 10 180

ITAL123 180 140

ITAL125 150 40

ITAL203 60 105

ITAL250 50 10 20

320 660 440 505

SUM

ITAL620 860

SUM ÅR

ITAL301 60

ITAL302 75

ITAL304 75

ITAL350 60

980 945

1840 945


